
Zaaknummer:  14976-2022 

Documentnummer: 14976-2022:021895 

 

 

Raadsinformatiebrief 

 

 

Onderwerp 

N279 planproces 

 

Datum 

5 april 2022 

 

 

Toelichting 

Door het besluit van de Raad van State eind vorig jaar om het PIP N279 te vernietigen wordt 

de verbetering van de verkeersstructuur aan de oostzijde van de Brainport-regio fors 

vertraagd. De provincie en de regionale partners willen zo snel mogelijk een herstart maken 

met de planontwikkeling, zodat de verbetermaatregelen zo snel mogelijk concreet kunnen 

worden uitgewerkt en uitgevoerd. De regionale partners schatten in dat een nieuw planproces 

gebaat is bij het vooraf maken van goede procesafspraken tussen de verschillende partners. 

 

Kernboodschap 

In de afgelopen weken hebben we binnen de regio ambtelijk en bestuurlijk overleg gehad 

over de wijze waarop vanuit de regio wordt aangekeken tegen de inrichting van het nieuwe 

planproces.  

Duidelijk werd dat veel belang wordt gehecht aan het tijdig op elkaar afstemmen van de 

individuele belangen in het kader van dit project. Daarmee voorkomen we dat belangen 

botsen en verderop in het proces een struikelblok gaan vormen. Dit kan door de principes 

van de Brede Belangen Benadering (Mutual Gains Approach) te volgen. Elk belang komt 

daarin aan de orde met als doel om tot overeenstemming te komen over oplossingsrichtingen 

en daarmee een zo breed mogelijk draagvlak te creëren.  

Ook wordt het belang onderschreven van een meer integrale scoop op de diverse 

mobiliteitsprojecten aan de oostzijde van Brainport, zonder dat dit de snelheid uit het proces 

haalt. Dit leidt tot een meer programmatische aanpak van de bereikbaarheid met daarbinnen 

het N279-project als centraal thema en een opbouw van korte- en lange termijn 

maatregelen. Als resultante van de gevoerde overleggen is de conclusie dat de regionale 

partners voor zichzelf een actievere rol weggelegd zien dan in het vorige planproces. Hoewel 

de provincie uiteraard de eindverantwoordelijkheid blijft dragen wordt aangestuurd op een 

meer co-creatieve werkwijze. 

 

Vervolgstappen 

De regionale partners, waaronder ook het Waterschap Aa en Maas, hebben besloten over het 

bovenstaande op korte termijn in gesprek te gaan met Gedeputeerde Suzanne Otters. De 

wethouders Claassen (Gemert-Bakel) en Harijgens (Helmond) hebben zich bereid verklaard 

dit gesprek namens de regio met haar aan te gaan. 

 

Bijlagen 

Niet van toepassing. 
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